

# 外交部：请在乌中国公民撤离转移



观察者网 | + 关注

2022-10-15 19:28 来源：澎湃新闻·澎湃号·媒体

字号 ▼

“领事直通车”微信公众号15日消息，当前，乌克兰境内安全形势严峻，外交部和中国驻乌克兰使馆呼吁尚在乌克兰的中国公民务必加强安全防范并撤离转移。驻乌克兰使馆将协助组织有需要人员撤离转移，请在乌人员尽快与使馆联系，并登记个人信息。自行撤离转移人员请向使馆报备。

## 请在乌克兰的中国公民撤离转移

外交部领事司 领事直通车 2022-10-15 17:28 发表于北京

驻乌克兰使馆领事保护与协助电话：+380503550734外交部全球领事保护与服务应急热线（24小时）：

+86-10-12308

+86-10-59913991

来源|微信公众号“领事直通车”

原标题：《外交部：请在乌中国公民撤离转移》

Ministry of Foreign Affairs: Please evacuate and transfer Chinese citizens from Ukraine



观察网 | + 关注

2022-10-15 19:28 Source: Pengbai News, Penghao Media

Font size

According to the WeChat official account of "Consular Express" on the 15th, the current security situation in Ukraine is serious. The Ministry of Foreign Affairs and the Chinese Embassy in Ukraine call on Chinese citizens still in Ukraine to strengthen security precautions and withdraw and transfer. In Ukraine

The embassy will assist in organizing the evacuation and transfer of personnel in need. Please contact the embassy as soon as possible and register personal information. Please report the self-evacuation of the transferred personnel to the embassy.

Please withdraw and transfer Chinese citizens from Ukraine.

Diplomatic Capital Consular Department Consular Express 2022-10-15 17:28 Departed in Beijing

Tel: +380503550734 Global Consular Protection and Services of the Ministry of Foreign Affairs Emergency hotline (24 hours):

+86-10-12308

+86-10-59913991

Source | WeChat Official Account "Consular Express"

Original title: Ministry of Foreign Affairs: Please evacuate and transfer Chinese citizens from Uzbekistan